



## Roomservice

<b>Toskanische Tomatencremesuppe mit Olivenöl und Ricotta Rustica</b>	<b>10</b>
Tuscan tomato soup with olive oil and rustic style ricotta	
<b>Bunte Blattsalate in Balsamico-Vinaigrette mit gegrillten Gambas</b>	<b>14</b>
Mixed salads with balsamico vinaigrette and grilled gambas	
<b>Tagliatelle Arrabbiata</b>	<b>18</b>
Tagliatelle Arrabbiata	
<b>Wiener Schnitzel vom Kalb mit frittierten Meersalzkartoffeln und gebratenem Gemüse</b>	<b>24,50</b>
Viennese veal schnitzel with deep fried sea salt potatoes and sauteed vegetables	
<b>Tiramisu</b>	<b>6,50</b>
Tiramisu	

**Oben stehende Speisen & eine Getränkeauswahl servieren wir gerne auf Ihrem Zimmer.**

**Frühstück: 6.30-10.30 Uhr (Sa, So + Feiertage 07.00-11.00 Uhr) | Aufpreis 6,- EUR**

**Warme Speisen 12.00-21.30 Uhr | Aufpreis 6,- EUR**

**Wenn Sie Ihre Bestellung im OLIVETO selbst abholen (-541), entfällt der Aufpreis und Sie erhalten ein Softgetränk (0,2l) oder ein Bier (0,33l) kostenfrei dazu.**

We will be pleased to serve above mentioned dishes and a selection of beverages in your hotel room.

Breakfast: 6.30-10.30 am (Sa, Su + on holidays 07.00-11.00 am) | Extra charge 6,- EUR

Lunch & dinner 12.00 (noon)-9.30 pm | Extra Charge 6,- EUR

If you pick-up your room service order at the OLIVETO (-541) yourself there will be no room service charge and in addition we will invite you for a soft drink (0,2l) or a beer (0,33l) at no charge.

GERNE REICHEN WIR IHNEN FÜR INFORMATIONEN UND ZUTATEN IN UNSEREN SPEISEN DIE ALLERGENEN – KARTE  
FOR INFORMATION ON INGREDIENTS WHICH MAY CAUSE ALLERGIES PLEASE ASK OUR COLLEAGUES FOR  
OUR SPECIAL MENU INDICATING THESE

Alle Preise in Euro inklusive MwSt. | All prices in Euro including VAT